
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 14.05.2020 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Ing. Jaroslava Tureková 
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Peter Rendek 
- prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní  
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a skonštatovala, že  Ing. 
Marek Korbeľ nie je prítomný, ale Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a 
uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu 
s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 

Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie č. VI/2020 
6. Materiálno - technické  vybavenie pre DHZ Bystrička – dotácia 3000 €- výberové konanie 
7. Oprava poklopu Sady 
8. Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena pre Turvod 
9. Križovatka pod Bystričkou – info 
10. Došlá korešpondencia, rôzne 
11.  Diskusia 
12.  Záver  

 
2-3.  Určenie členov návrhovej komisie,overovateľov zápisnice a schválenie programu. 
     Návrhová komisia: Ing. Košút , Mgr. Pospíšilová a Ing. Matula 
     Overovatelia zápisnice: Ing. Rendek, Ing. Malko 
Poslanci schválili návrhovú komisiu, overovateľov aj program jednohlasne. 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka :   skonštatovala, že nebolo uložené poslancom žiadne uznesenie. 
                      
5 Rozpočtové opatrenie VI/2020 
starostka  - materiály (príloha č. 2) dostali poslanci dopredu. Otvára diskusiu: 



Ing. Tureková – jedná sa o zapracovanie  zníženie predpokladaných daňových príjmov 
a poplatku za rozvoj. Zapojenie rezervného fondu. S kapitálovými výdavkami sa počíta aj 
s revitalizáciou priestoru za Jednotou, aspoň s výsadbou zelene. 
Diskusia: 
Ing. Košút – zaujímavé by bolo aj namaľovanie nejakého námetu na starú garáž. Zistí podmienky 
a cenu . 
 Hlasovanie o predloženom návrhu v zmysle prílohy 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

6. Materiálno - technické  vybavenie pre DHZ Bystrička – dotácia 3000 €- výberové konanie 
Materiály poslanci dostali (príloha č.3 ),  
Diskusia: 
Ing. Tureková – hasiči si vybrali sami, čo najviac potrebujú . z ponúk, ktoré dostali sa vybrala 
najlacnejšia ponuka. 
Hlasovanie o predloženom pláne 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

7. Oprava poklopu Sady 
Materiál  ( príloha č. 4) poslanci dostali. 
Ing. Malko – mali by sme počkať ako nám budú vychádzať financie a potom porobiť všetky 
hydranty v obci. 
p. Lučanský – to treba kúpiť dve vrecia betónu a zabetónovať , sám sa hlási. 
Starostka – treba to dať do úloh je to sledované . 
Hlasovanie o predloženom pláne 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

8 Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena pre Turvod 
Materiály poslanci dostali (príloha č. 5) 
Diskusia: 
Starostka – jedná sa o náš pozemok, rekonštrukcia vodovodného potrubia na Lázkach. Je to 
zmluva o vecnom bremene, ktorú sme mali už preberali  a naše požiadavky boli do tejto zmluvy 
boli zapracované. 
Hlasovanie o predloženom pláne 
Za: 6    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

9 Križovatka pod Bystričkou – info 
Starostka   – materiály poslanci dostali (príloha č. 6) 
Sú to zápisy z pracovných stretnutí z ktorých vzišlo ako definitívne riešenie  vybudovanie 
„Turbookružnej križovatky“. Informovala poslancov aj o vyjadrenie obce  ku štúdiu riešenia 
križovatky, ktoré bolo súhlasné. 
 
10. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka : 
- správa komisie  sociálnej a podnikateľskej – podala Mgr. Pospíšilová – príloha č. 7 
 
- obec pracuje aj na žiadosti o príspevok na chodník II. Etapu . Prebehla súťaž , vybrali sme 
najlacnejšiu ponuku čo bolo 62 000 €. MAS Turiec by nám zafinancoval 35 000 € a ostatné 



výdavky by sme si museli prefinancovať sami. Jednou s podmienok je aj prerokovanie 
v zastupiteľstve. 
 
- prebehla dohoda s DHZ z dôvodu pandémie sa Deň detí neuskutoční 
 
- dozorná rada TURVOD zaradila do svojho investičného plánu aj vodu – kanál do pripravovanej 
stavebnej časti Niže Dediny. 
 
- rekonštrukcia OÚ sa dokončila 
 
- nahlásená oprava mosta pri colnici, obec sa kladne k tomu vyjadrila, obchádzková trasa bude 
okolo Teplárne. 
 
Diskusia: 
Ing. Košút navrhuje do areálu OÚ nainštalovať nové lavičky a spojazdniť aj osvetlenie. 
 
Starostka – informovala, že sa do ZŠ prihlásilo 15 detí, 5 detí má odklad tak do 1 triedy by malo 
nastúpiť 10 detí.  
 
11. Diskusia 
 
p. Lučanský – koľko vykásačiek má obec? Na ihrisko by potrebovali jednu vykásačku. 
 
V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Prezenčná listina 
zo zasadnutia mimoriadneho obecného 

zastupiteľstva, konaného dňa 14.05.2020 v zasadačke 
Obecného úradu v Bystričke. 

 
 
Prítomní :   
 
Zdenka Maršalová 
.................................................................................... 
Viliam Lučanský 
..................................................................................... 
Ing. Igor Malko 
....................................................................................... 
Ing. Rastislav Košút 
..................................................................................... 
Ing. Martin Matula 
...................................................................................... 
Ing. Marek Korbeľ 
..................................................................................... 
Mgr. Elena Pospíšilová 
...................................................................................... 
Ing. Peter Rendek 
...................................................................................... 
Ing. Jaroslava Tureková 
...................................................................................... 


